
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 26. 6. 2013

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková
Prednosta  OcÚ v Likavke                    Ing.arch.Iveta Hatalová - ospravedlnená
Prítomní poslanci OZ: Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor 
Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, Mgr. Iveta 
Žerebáková
Ospravedlnení poslanci OZ: Jozef Peniak
Prizvaní: Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ, Eva Ševčíková – ref. OcÚ, 
                Mgr. Ľuboš Birtus

Program rokovania:
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
2. Kontrola uznesení.
3. Doplnok č.1 k Rokovaciemu poriadku Obecného zastupiteľstva.
4. Záverečný účet obce Likavka.
5. Príloha č. 3 – Zásad hospodárenia s majetkom obce Likavka.
6. Predaj parcely parc. č. CKN 2043/13.
7. Prenájom skleníka.
8. Prenájom priestorov v budove kultúrneho domu.
9. Prenájom priestorov v Základnej škole.
10. Zriadenie vecného bremena v prospech oprávneného SPP – distribúcia, a.s.
11. Zmena rozpočtu obce na rok 2013.
12. Voľba prísediacich Okresného súdu Ružomberok.
13. Všeobecne záväzné nariadenie obce Likavka č. 1/2013 o nakladaní s komunálnymi             
      odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi.
14. Smernica o zásadách postupu pri vybavovaní sťažností a petícií v podmienkach 
      samosprávy obce Likavka.
15. Žiadosť Mariána Breyera, s. r. o. o zápočet nákladov.
16. Správa hlavného kontrolóra obce.
17. Informácie starostu obce.
18. Interpelácie poslancov OZ.
19. Diskusia.
20. Záver.

Pred začatím rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke starosta obce privítal a predstavil 
poslancom  OZ Mgr.  Ľuboša  Birtusa,  ktorý  bol  dňa  5.  júna  2013  vo  výberovom  konaní 
zvolený do funkcie riaditeľa Základnej školy s materskou školou v Likavke a odovzdal mu 
menovací dekrét.

K bodu č. 1: Rokovanie OZ otvoril starosta obce Ing. Marián Javorka. Privítal prítomných 
a konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané v zmysle § 
13 odst. 4/ písm. a ) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
zmien a doplnkov, že je prítomná 3/5-nová väčšina poslancov, ktorá je potrebná na schválenie 
VZN.  Starosta  obce  navrhol  Mgr.  Petra  Brtku  za  predsedu  návrhovej  komisie  a Mgr. 



Vladimíra  Kloptu  a p.  Igora  Martona  za  členov  návrhovej  komisie,  ktorá  bude  zároveň 
volebnou komisiou. Starosta obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 33/2013 a). Hlasovanie: 8-0-0
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ a za overovateľov 
zápisnice JUDr. Jaromíra Pavlíka a Ing. Michala Šventu. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez 
diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 33/2013 b). Hlasovanie: 8-0-0
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. 
JUDr. Pavlík navrhol zámenu poradia bodov v programe rokovania nasledovne: bod č. 16. 
Správa hlavného kontrolóra, zameniť s bodom č. 11. Zmena rozpočtu obce na rok 2013.
OZ prijalo uznesenie č. 33/2013 c). Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č.  2:  Kontrolu  uznesení  OZ od 1.1.2005  a kontrolu  uznesení  zo  zasadnutia  OZ 
17.4.2013 vykonala hlavná kontrolórka obce.  Starosta  obce otvoril  diskusiu.  JUDr. Pavlík 
vyjadril nespokojnosť k nepredloženiu  riešení riaditeľa ZŠ s MŠ v Likavke na odstránenie 
nedostatkov zo zistenej kontroly, ďalej uviedol, že   ostatné nesplnené uznesenia je potrebné 
riešiť jednotlivo.
OZ prijalo uznesenie č. 34/2013 a). Hlasovanie: 8-0-0
Hlavná kontrolórka obce navrhla zrušiť:
Uznesenie č. 2/2005 bod B/1;
OZ prijalo uznesenie č. 34/2013 b)1. Hlasovanie: 8-0-0;
Uznesenie č. 48/2012; 
OZ prijalo uznesenie č. 34/2013 b)2. Hlasovanie: 8-0-0;
na návrh prítomných poslancov  k nesplneným uzneseniam z predchádzajúcich zasadnutí OZ 
boli určené nové termíny plnenia uložených úloh nasledovne:
Uznesenie č. 1/2005 bod B/5 – Termín: do 30.6.2013; 
OZ prijalo uznesenie č. 34/2013 c)1. Hlasovanie: 8-0-0;
Uznesenie č. 28/2012 – Termín: do 31.12.2013, s účinnosťou od 1.1.2014; 
OZ prijalo uznesenie č. 34/2013 c)2. Hlasovanie: 8-0-0;
Uznesenie č. 29/2012 – Termín: do 31.12.2013, s účinnosťou od 1.1.2014; 
OZ  prijalo uznesenie č. 34/2013 c)3. Hlasovanie: 8-0-0;
Uznesenie č. 12/2013 – Termín: do 30.9.2013; 
OZ prijalo uznesenie č. 34/2013 c)4. Hlasovanie: 8-0-0.

K bodu č. 3: Starosta obce otvoril diskusiu k Doplnku č. 1.  Rokovacieho poriadku Obecného 
zastupiteľstva,  ktorý  upravuje  vyhotovenie  zvukového  záznamu  z každého  zasadnutia 
obecného zastupiteľstva. Ing. Švento sa pýtal,  akým spôsobom bude úschova zabezpečená po 
dobu 10 rokov, starosta odpovedal – na zvukovom nosiči a Ing. Štefaničiak navrhol doplniť 
spôsob úschovy do Doplnku č. 1.
OZ prijalo uznesenie č. 35/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 4: Hlavná kontrolórka predniesla stanovisko k Záverečnému účtu obce Likavka za 
rok 2012 a starosta obce otvoril diskusiu.
Mgr. Klopta navrhol zmenu v bode 4. Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 
2012 – Prebytok: 3 514,– € bude použitý podľa rozhodnutia OZ. O 17.20 hod. bola prizvaná 
účtovníčka  obce  p.  Ševčíková,  ktorá  podala  vysvetlenie  k záverečnému  účtu.  Predseda 
finančnej komisie Mgr. Klopta navrhol OZ schváliť záverečný účet bez výhrad. Ing. Švento 
konštatoval, že záverečný účet je spracovaný prehľadne. JUDr. Pavlík sa pýtal ako sa budú 
vymáhať pohľadávky, aby to bolo efektívne. Ing. Štefaničiak a Ing. Švento navrhli, aby OZ 



prijalo konkrétne stanovisko. JUDr. Pavlík uviedol, aby na najbližšie riadne zasadnutie OZ 
obecný úrad predložil analýzu pohľadávok po lehote splatnosti podľa jednotlivých položiek, 
aj s návrhom na ich riešenie. 
OZ prijalo uznesenie č. 36/2013 a). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 36/2013 b). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 36/2013 c). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 36/2013 d). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 36/2013 e). Hlasovanie: 8-0-0

   
K bodu č. 5:  Starosta  obce otvoril diskusiu k Prílohe č.3 Zásad hospodárenia s majetkom 
obce Likavka – Cena pozemkov predávaných priamym predajom a cena nájmu nehnuteľností 
vo vlastníctve obce Likavka. Predseda finančnej komisie Mgr. Klopta uviedol, že nepredkladá 
návrh komisie, nakoľko členovia sa nedohodli na spoločnom návrhu. JUDr. Pavlík navrhuje 
cenu  pozemku  do  25  m2 ...20,–  €/m2;  nad  25  m2 ...podľa  znaleckého  posudku.  Mgr. 
Žerebáková súhlasí s uvedenou sumou pre našu obec, nakoľko je primeraná, podľa jej znalostí 
z praxe sú ceny pozemkov v porovnateľných lokalitách blízkeho okolia  od 19,– do 25,– €/m2. 
Mgr. Brtko navrhuje cenu pozemku do 25 m2 ...15 €/m2. Mgr. Brtko a Ing. Klačko konštatujú, 
že  je  to  vysoký  nárast  ceny  oproti  súčasnému stavu.  Ing.  Štefaničiak,  Ing.  Švento,  Mgr. 
Žerebáková odporúčajú schváliť návrh JUDr. Pavlíka.
OZ prijalo uznesenie č. 37/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 6: Starosta obce oboznámil poslancov OZ so zámerom na odpredaj pozemku parc. 
č. C-KN 2043/13 o výmere 38 m2 – ostatné plochy, ktorý je vedený na LV č. 1167, k. ú. 
Likavka,  na  výstavbu  garáže  Ing.  Štefanom  Kohútom,  bytom  Likavka  č.  503  a otvoril 
diskusiu.  Ing.  Štefan  Kohút,  ktorý  bol  prítomný  na  zasadnutí  OZ,  uviedol,  že  musí  dať 
vypracovať  znalecký  posudok,  ako podklad  na  kúpu pozemku.  JUDr.  Pavlík  povedal,  že 
o odpredaji  musí  byť  informovaná  verejnosť  podľa  Zásad  hospodárenia  s majetkom  obce 
Likavka a po splnení podmienok na odpredaj  sa OZ vyjadrí k uvedenému zámeru.
OZ prijalo uznesenie č. 38/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 7: Starosta obce predniesol návrh na prenájom skleníka rozmerov 6,0 m x 3,8 m, 
ktorý sa nachádza v areáli ZŠ s MŠ v Likavke na parcele č. C-KN 2043/6 v k. ú. Likavka, 
zapísaný na LV č. 1167 p. P. Žerebákovi, bytom Likavka č. 503 a otvoril diskusiu. JUDr. 
Pavlík navrhuje skleník vypožičať na základe Zmluvy o výpožičke podľa Zásad hospodárenia 
s majetkom obce Likavka.
OZ prijalo uznesenie č. 39/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 8:  Starosta obce predložil  návrh na prenájom nebytových priestorov   v budove 
kultúrneho domu pre DFS Likava a otvoril diskusiu. JUDr. Pavlík uviedol, že do budúceho 
zasadnutia OZ je potrebné pripraviť návrh dodatku k Zásadám hospodárenia s majetkom obce 
Likavka pre spoločenské organizácie našej obce, kde bude uvedená cena za  prenájom. JUDr. 
Pavlík a Ing. Štefaničiak navrhujú cenu prenájmu 1,– €/za rok. V článku V. návrhu Zmluvy 
o nájme  bude  potrebné  vykonať  zmenu  textu  „Nájomné  a služby  spojené  s užívaním 
nebytových priestorov sú 1,–€/ za rok,  za podmienky bezplatného účinkovania DFS Likava 
na vybratých podujatiach organizovaných obcou Likavka“ doplnil JUDr. Pavlík.
OZ prijalo uznesenie č. 40/2013 a). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 40/2013 b). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 40/2013 c). Hlasovanie: 8-0-0



K bodu č. 9: Starosta obce oboznámil OZ so žiadosťou Súkromnej základnej umeleckej školy 
Jánoš z Ružomberka o prenájom nebytových priestorov v ZŠ s MŠ resp. v Kultúrnom dome 
v Likavke a otvoril  diskusiu.  Ing.  Štefaničiak  uviedol,  že  bude nevyhnutné  o tom rokovať 
s novým riaditeľom ZŠ s MŠ v Likavke. Ing. Švento odporúča zámer odsúhlasiť, ale následne 
to prerokovať s riaditeľom . JUDr. Pavlík sa zaujímal, či ZŠ s MŠ v Likavke poskytuje nájmy 
podľa Zásad hospodárenia s majetkom obce Likavka.
OZ prijalo uznesenie č. 41/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 10: Starosta obce informoval OZ o návrhu zmluvy – Zriadenie vecného bremena 
v prospech oprávneného SPP – distribúcia, a.s. a otvoril diskusiu. Prítomný Ing. Peter Rázga 
oboznámil  o plynofikácii  nových  rodinných  domov  nad  Družstevnou  ulicou,  kde  všetci 
vlastníci  majú zriadené prípojky na odber plynu,  ktoré financovali  z vlastných finančných 
prostriedkov. Mgr. Žerebáková sa zaujímala prečo uvedenú plynofikáciu  SPP nepovažovali 
za verejný záujem a nefinancovali. JUDr. Pavlík navrhol doplniť do návrhu zmluvy čl. 1. bod 
2. „v prípade zásahu do komunikácie z dôvodu odstraňovania poruchy, uviesť komunikáciu 
do pôvodného stavu“. Ing. Peter Rázga prejavil súhlas s návrhom a po doplnení uvedeného 
návrhu, zmluvu predloží starostovi obce. Mgr. Žerebáková požiadala o nahliadnutie do LV na 
uvedených parcelách, z dôvodu zistenia aktuálneho stavu a konštatovala, že  nie sú zaťažené 
iným vecným bremenom. 
OZ prijalo uznesenie č. 42/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 11: Hlavná kontrolórka obce oboznámila OZ o výsledkoch kontroly za obdobie od 
1. 4. 2013 do 1 .6. 2013 a predložila návrh kontrolnej činnosti na II. polrok 2013. Starosta 
obce otvoril  diskusiu.  Mgr.  Klopta  žiadal  o vysvetlenie  k niektorým výdavkom z rozpočtu 
obce – reprezentačné, zdôvodnenie podal starosta obce. Mgr. Klopta navrhuje odmeňovanie 
pri  udeľovaní  Ceny  obce  a iné  výdavky  (napr.  ubytovanie,  občerstvenie  pri  podujatiach 
organizovaných  obcou)  z reprezentačného,  zatriediť  do  položiek  v rozpočte  obce  podľa 
rozpočtovanej  ekonomickej  klasifikácie  na to  určenej.  Mgr.  Klopta upozornil  na finančné 
prostriedky  pre  OŠK   Likavka,  ktoré  je  neprípustné  zvýšiť  iným  spôsobom  a tlmočil 
stanovisko finančnej komisie k správe hlavného kontrolóra: bez výhrad.
OZ prijalo uznesenie č. 43/2013. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 44/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu  č.  12:  Starosta  obce informoval  OZ  o navrhnutých  kandidátoch  do  funkcie 
prísediacich  pre  Okresný súd v Ružomberku  pre  volebné  obdobie  2014-2017  -  p.  Karol 
Bachan, JUDr. Mária Hudáková, Ing. Štefan Páter, Mgr. Janka Pavlíková a otvoril diskusiu. 
Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 45/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 13:  Starosta obce predložil  OZ návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce 
Likavka č. 1/2013 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi 
a otvoril  diskusiu.  JUDr.  Pavlík  žiadal  informáciu,  koľko  občanov  obce  kompostuje 
biologicky rozložiteľný odpad. Starosta odpovedal, že cca 60 %. JUDr. Pavlík ďalej upozornil 
na  neporiadok  pri  zberných  kontajneroch  napr.  pri  pekárni,  ktoré  sú  často   vyvrátené, 
potrebné je ich dôkladnejšie umiestniť a počas organizovania obecných podujatí zabezpečiť 
ich vyprázdnenie. Ing. Štefaničiak doplnil, že aj keď sa doplnili ďalšie kontajnery, kapacita je 
nedostačujúca. 
OZ prijalo uznesenie č. 46/2013. Hlasovanie: 8-0-0



K bodu č. 14: Starosta obce oboznámil OZ so Smernicou o zásadách postupu pri vybavovaní 
sťažností  a petícií  v podmienkach  samosprávy  obce  Likavka  a otvoril  diskusiu.  Hlavná 
kontrolórka obce konštatovala, že prílohy je potrebné dopracovať formálne, obsahovo je celý 
návrh vyhovujúci. 
OZ prijalo uznesenie č. 47/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 15: Starosta obce podal informácie o žiadosti Mariána Breyera, s. r. o., o zápočet 
nákladov  na  výmenu  okien  v prenajatých  nebytových  priestoroch  budovy  súp.  č.  1000 
a otvoril diskusiu. Bez diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 48/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu  č.  16:  Starosta  predložil  návrh  na  úpravu  rozpočtu  obce  Likavka  na  rok  2013, 
z dôvodu poskytnutých dotácií zo štátneho rozpočtu na prenesený výkon štátnej správy 
nasledovne: 

- dotácia  na  opravu  miestnych  komunikácií  vo  výške  2.014,–€,  zvýši  výdavky  na 
opravu miestnych komunikácií;

- spoluúčasť obce na projekte „Zelená oáza“ je vo výške 432,–€;
- dotácia  zo  štátneho  rozpočtu  na  stravné  pre  deti  v hmotnej  núdzi  sa  použije  na 

preplatenie stravného týchto detí;
- dotácia  z MF  SR  vykryje  zvýšené  výdavky  obce  na  mzdy  pedagogických 

pracovníkov, ktoré boli zahrnuté v rozpočte na rok 2013.
Starosta obce otvoril diskusiu. Mgr. Klopta informoval, že finančná komisia odporúča návrh 
schváliť.
Hlasovanie: 8-0-0
Mgr.  Brtko  požiadal  o zmenu  rozpočtu  pre  požiarnu  ochranu  z dôvodu  plánovaného 
zakúpenia hasičských uniforiem nasledovne:

  Program 5 Podprogram 5.1 – Požiarna ochrana
                                  Výdavky              2013            1.úprava                2. úprava
 620       Odvody                                      590               590                           90
 632       Energie, voda a komunikácie  2 300            2 300                      2 300
 633       Materiál                                   1 800            1 800                      3 140
 634       Dopravné                                 3 210            3 210                      3 210
 637       Služby                                      2 100            2 100                     1 260   

Hlasovanie: 8-0-0

JUDr. Pavlík navrhol zmenu rozpočtu – reprezentačné:

Program 1 – Podprogram 1.4. – Prvok 1.4.1 – Starosta obce
                     Výdavky                            2013          1. úprava                  2. úprava
633        Materiál – reprezentačné          3 500           3 500                         2 000 

Hlasovanie: 7-0-1 (za: Mgr. Brtko, Ing. Klačko, Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr. Pavlík, Ing.     
Štefaničiak, Mgr. Žerebáková, zdržali sa: nikto, proti: Ing. Švento.)
OZ prijalo uznesenie č. 49/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 17: Starosta obce podal informácie o realizovaných prácach a akciách:
- zošrotovanie žeriavu;



- montáž držadiel v zdravotnom stredisku – zubné, detské;
- zakúpenie zámky na rampu pod Borovinou;
-  rokovanie  s Ing.   Ďurišom  námestníkom  SC  ŽSK  o spracovaní  projektu  pre  stavebné 
povolenie a projektu dočasného dopravného značenia križovatky pri Doprastave, ktoré riešia 
úpravu odtoku dažďovej vody a rekonštrukciu chodníka;
- zakúpenie prívesného vozíka k OMV Peugeot;
-  vyhodnotenie  projektov:   „Program  obnovy  dediny“  (orientačné  tabuľky)  –  nebol 
podporený;  zriadenie  letného  kina   z Nadácie  Orange  –  nebol  podporený;  enviroprojekt 
„Zelená oáza“ (Mondi SCP) bol zrealizovaný a bola zaslaná nová žiadosť na vybudovanie 
detského  ihriska  v areáli  OŠK,  projekt  v rámci  prevencie  povodní  bol  v tomto  mesiaci 
ukončený;
- komunikácia 1/59: výmenu vozovky  zaradila Investičná výstavba a správa ciest Žilina do 
obstarávania, oprava výtlkov pre nedostatok financií bola pozastavená, zrealizovaný bol 24 
hodinový monitoring merania hlučnosti, objednaný bol projekt opravy chodníka a dočasného 
dopravného značenia;
- na MsÚ v Ružomberku sa uskutočnilo vyhodnotenie súťažných návrhov na projekt novej 
lávky z Ružomberka do Likavky,  ponad Váh;
- príprava DFF;
- v prenajatých priestoroch Mariána Breyera s. r. o., boli zapísaní počiatočné stavy meračov 
energií pre potreby vyúčtovania. 
Potrebné je riešiť: doplnok územného plánu;
- zateplenie ZŠ s MŠ v Likavke;
- asfaltovanie ulíc Školskej a Pod cintorínom;
-  rekonštrukciu  budov  Zdravotných  stredísk  v Likavke,  resp.  ich  premiestnenie  do  iných 
priestorov.
Pripravované práce a podujatia:
- Memoriál vdp. Kornela Brtku;
- Stredoveké hradné dni;
- Memoriál Štefana Rišu v hasičskom športe;
- v učebni dopravnej výchovy v spolupráci s OR PZ bude realizovaná výučba zameraná na 
bezpečnosť pri prechode železničným priecestím;
- podané výzvy na predkladanie cenových ponúk:  na kamerový systém a v rámci Programu 
cezhraničnej  spolupráce  Poľsko  –  Slovenská  republika  (  na  stravovanie,  ubytovanie, 
propagačné  materiály,  informačné  tabule,  tlač  monografie,  výstavbu  informačnej 
a propagačnej kancelárie pre turistov – projektová dokumentácia je pripravená); 
- omietnutie steny na dielni pri bývalom obecnom úrade a odvodnenie priľahlej plochy;
- výstavba chodníka, po ukončení stavebných prác na kostole sv. Juraja, od parkoviska pod 
hradom (v smere na Dolný Kubín) po najbližšie rodinné domy;
- prekládka elektrických káblov na ul. Pod hradom.
Starosta ďalej informoval OZ o čerpaní dovolenky riaditeľa ZŠ s MŠ v Likavke, o žiadosti 
ARTON,  spol.  s r.o.  zo  Žiliny,  na  udelenie  stanoviska  na  reklamné  zariadenie  vedľa 
autobusovej zastávky na Dolný Kubín, pri odbočke do Likavky. Ing. Štefaničiak a Ing. Švento 
navrhli umiestnenie pútača neodporučiť. 
Starosta ďalej predniesol žiadosti občanov novostavieb nad Družstevnou ulicou, o výstavbu 
prístupovej  komunikácie.  Ing.  Švento,  Ing.  Štefaničiak,  JUDr.  Pavlík  odporučili  uvedené 
žiadosti  zaradiť  postupne do investičných akcií  obce a riešiť rekonštrukcie,  resp. výstavbu 
komunikácií z hľadiska ich frekventovanosti.
OZ prijalo uznesenie č. 50/2013. Hlasovanie: 8-0-0



Peter Kačník z Valaskej Dubovej prítomný na zasadnutí vystúpil so žiadosťou o doplnenie 
územného plánu obce Likavka, z dôvodu plánovanej výstavby rodinného domu na parc. č. 
1141  v k.  ú.  Obce  Likavka.  Starosta  obce  p.  Kačníkovi  oznámil,  aby  písomnú  žiadosť 
adresoval na Obec Likavka.

Starosta  obce  informoval  OZ o Darovacej  zmluve  Doc.  Ing.  Pavla  Lizáka,  PhD.,  bytom 
Likavka č. 259, v ktorej Obci Likavka daruje pozemky nachádzajúce sa v k. ú. Likavky. 
Ing.  Štefaničiak,  Ing.  Švento,  Mgr.  Žerebáková  odporučili  zmluvu  podpísať  a doriešiť 
poplatok za vklad na Správu katastra v Ružomberku.
OZ prijalo uznesenie č. 51/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 18: Interpelácie poslancov, starosta obce otvoril diskusiu. P. Marton sa informoval 
o plánovanej  výstavbe  komunikácie  Úboč  –  farský  úrad.  Starosta  odpovedal,  že  na  LV 
pozemkov danej lokality  sú tri druhy prekážok (ťarchy). Mgr. Žerebáková navrhla vyrovnať 
exekúcie,  odkúpiť  pozemky,  zmluvne   ťarchy upraviť  a komunikovať  s majiteľmi  o kúpe. 
JUDr. Pavlík prisľúbil pomoc pri exekučných konaniach.  
Starosta  sa  spýtal,  či  je  potrebné  dať  vyhotoviť  v súčasnosti  geometrický  plán  a potom 
pozemky  od  majiteľov  získať  darom.  Mgr.  Žerebáková  uviedla,  že  je  potrebné  zmeniť 
charakter pozemkov, ale prvoradé na riešenie sú stavebné pozemky. 
Mgr. Klopta sa zaujímal, či existuje Smernica o používaní služobných vozidiel obce Likavka, 
nakoľko v rámci cezhraničnej spolupráce sa cestuje častejšie do zahraničia. Starosta sa k tejto 
problematika vyjadrí na najbližšom OZ. 
Ďalej Mgr. Klopta sa pýtal na výdavky  DFF, upozornil,  že ukazovateľ teploty na budove 
OcÚ  nezodpovedá  reálnej  teplote  vzduchu.   Starosta  informácie  o výdavkoch  na  DFF 
poskytne na najbližšom OZ a zabezpečí opravu ukazovateľa teploty u dodávateľa, ak nebude 
náprava vyhovujúca, ukazovateľ teploty bude vrátený dodávateľovi v rámci reklamácie. 
Mgr.  Klopta  predložil  stanovisko  Úradu  pre  verejné  obstarávanie  Bratislava  k verejnému 
obstarávaniu  na  zdravotné  strediská  našej  obce,  kde  sa  konštatuje,  že  obec  v danej  veci 
pochybila. Navrhuje pripraviť analýzu nedostatkov. P. Marton sa pýtal prečo sa robilo nové 
verejné obstarávanie. Starosta uviedol, že firma, ktorá bola víťazom prvého kola sa vzdala 
a z tohto  dôvodu bolo  potrebné  nové výberové konanie.  Analýzu  nedostatkov  z verejného 
obstarávania obec zadá na vyhotovenie nezávislému odborníkovi.
Mgr.  Klopta  upozornil,  že  od  1.7.2013  všetky  zákazky  nad  1000  €  musia  byť  riešené 
verejným obstarávaním.
OZ prijalo uznesenie č. 52/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č.  19:  Starosta  obce otvoril  diskusiu.  Ing.  Štefaničiak  navrhol,  aby sa zamedzilo 
vyvážaniu odpadu na bývalé smetisko, nakoľko je ohrozená bezpečnosť okolitých domov a je 
potrebné hľadať novú lokalitu.  Ďalej  uviedol, že do plánu investičných akcií  by mala byť 
zaradená rekonštrukcia komunikácie na ulici Pod hradom a upozornil na nefungujúce VO pri 
zariadení Likava – centrum sociálnych služieb. 
Mgr.  Brtko  sa  zaujímal  o plán  umiestnenia  zdravotných  stredísk  do  budovy  bývalej 
reštaurácie. Starosta odpovedal, že ďalší postup je závislý od finančných možností a priorít 
investičných akcií. 
P.  Marton  upozornil  na  nevyhovujúci  až  havarijný  stav  v budovách zdravotných  stredísk. 
Starosta  uviedol,  že  prvoradým riešením problému by bola  výmena okien  a rekonštrukcia 
vykurovania. 
Ing.  Švento a Ing.  Štefaničiak  konštatovali,  že  malými  opravami  sa problém nevyrieši,  je 
potrebné daný stav riešiť koncepčne. 
JUDr. Pavlík povedal, že po rekonštrukcii sa bude musieť prehodnotiť aj nájomné.



OZ prijalo uznesenie č. 53/2013. Hlasovanie: 8-0-0  

K bodu č. 20: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť.

Mgr. Irena Marošová, v. r.             JUDr. Jaromír Pavlík, v. r.        Ing. Marián Javorka, v. r .
zapisovateľka       overovateľ      starosta obce

Ing. Michal Švento, v. r.
                                                                overovateľ


